
                                                                                                 
               
           
             
             
         

REFERAT  
 BISSERUPS TENNISKLUBs ordinære generalforsamling  

Tirsdag den 5. marts 2024  
  

  
  
  
Kurt bød velkommen på vegne af formanden.  
  

1. Valg af dirigent  
Alice valgtes til ordstyrer. Bente 
valgtes til referent.  
Alice noterede, at generalforsamlingen er indkaldt rettidigt.  
  

2. Bestyrelsens beretning og 
fremtidsplaner Kurt fremlagde beretningen på 
vegne af formanden.  

  
• Bisserup Tennisklub er en velfungerende klub med stor aktivitet, selv her i vinterhalvåret.  
• I maj 2023 begyndte man med træning af yngre medlemmer, ligesom Hans Johnsen tilbød 

træning for lettere øvede. Der var ligeledes træningstilbud fra Carl Toft.  
• Klubaftenerne har været velbesøgte.  
• Sæsonen starter og slutter med standerhejsning og -strygning. Standerstrygningen blev 

dog aflyst i 2023 grundet meget dårligt vejr.  
• I Biskoppen blev der vist nogle tennismatches med Holger Rune.  
• Baneanlægget er velfungerende og i rimelig stand. Nogle vindsejl er blevet udskiftet 

grundet skader pga kraftig blæst. Nogle af wirerne er sprunget og derfor udskiftet.  
• En smule hærværk: Uautoriserede kunne lukke sig ind. Dette er nu blevet stoppet.  

  
Fremtiden:  

• En Bisserup-film. Tennisklubben er blevet kontaktet og har accepteret at deltage.    
• Klubben fortsætter med træningsprogrammer.  
• Inddragelse af børn og unge fra Kirkeskovskolen. Der vil være tilbud om 

træningsprogrammer. Birthe arbejder videre med dette.  
• Carl Toft vil som sidste år blive kontaktet mhp tilbud om træning.  
• Standerhejsning i år den 27. april.  

  
  Kommentarer:  
  Der var ingen kommentarer til beretningen.  
  
  Beretningen blev godkendt.  
  
  

3. Regnskab 2023 Lone 
gennemgik regnskabet.  



  

• Klubben har 19 single og 35 familie medlemsskaber.  
• Der har været udgifter til anskaffelser vindsejl og wirer.  
• Diverse posten består af udgifter til annoncer og bolde til træning.  
• Året viser et overskud ca. 24.000 kr.  
• Klubben har en beholdning 132.000 kr.  
• Der er et rådighedsbeløb 66.000 kr.  

  
Bemærkninger til regnskabet:  
  Erling: Foreslog nye aktiviteter, fx spis og spil. Eller børnearrangementer.  
  Kurt: Selv om økonomien p.t. er solid, kan vedligeholdelse af baneanlægget på sigt 
blive   dyrt.  
  Regnskabet blev herefter godkendt.  
  

4. Budget 2024  
  Lone gennemgik budgettet.  
  

• Der skal igen i år anskaffes nye vindsejl.  
• Grillhytten skal vedligeholdes, males mv.  
• Bisserupfilmen er budgetteret med 3.000 kr.  
• Der budgetteres med et overskud på 11.000 kr. for året.  

    
  Bemærkninger til budgettet:   
  Kurt: Grillen i grillhytten er ødelagt. Der er planer om at anskaffe en mere robust 
udendørs   grill. Hytten skal males sort. Dette arbejde påtager tennisklubben sig.  
  Alice: Foreslår samarbejde mellem bytinget og tennisklubben om vedligeholdelse af  
 multibanen.  
  Erik: Rejste spørgsmålet om etablering af en Padeltennis bane.  
 Budgettet blev herefter taget til efterretning.  
   

5. Indkomne forslag  
Der var indkommet et forslag fra Ulla om etablering af padeltennis bane. Alice noterede, at 
forslaget var indkommet rettidigt.  
  
Ulla uddybede sit forslag: Spillet kan spilles af rigtig gamle. Der er tale om en mindre bane. Der 
skal ikke løbes så meget. Det er nemt at lære og derfor også lettere for børn at lære. Et anlæg 
koster 250.000 – 300.000 kr. En padelbane kunne etableres, hvor den nuværende lille tennis 
træningsbane ligger.  
  Banen kunne etableres i et samarbejde mellem tennisklubben og sundhedslandsby  
 projektet. Dette vil gøre det lettere at søge fondsmidler.  
  
  Kurt: Mente at det er et positivt forslag. Forslaget har været drøftet i bestyrelsen. Dog 
kan   puljemidlerne til en sundhedslandsby ikke anvendes til en padelbane. Tennisklubens  
 bestyrelse vil gerne uddelegere opgaven med etablering af en padelbane til   medlemmerne. Fx 
personer, der ikke er involveret i andre aktiviteter i byen, og derfor har   den nødvendige 
tid til projektet.  
  
  Poul Erik: Spørger til pickleball bane. Den er nemmere at etablere og billigere end en  
 padelbane.  
  
  Georg: Naturligt, at en evt. padel bane ligger under tennisklubben. Men spil på padel 
baner   er ikke så populært, som det har været. Flere baner ligger ubrugte hen. Skal dog 
helst være   under lys, så der kan spilles døgnet rundt.  



  
  Ulla: Indendørs padel er mere populært end udendørs.  
  
  Vivi: Der må ikke etableres aftenlys på multibanen. Dette var en betingelse fra 
kommunen,   da banen blev etableret.  
  
  Erling: Mener, at der kan søges penge fra fonde. Forskellige klubber i Bisserup søger 
de   samme fonde. Foreslår derfor et Bisserup fondskontor, som kan hjælpe de forskellige  
 foreninger med at søge penge.  
  
  Lise: Synes, at det er en spændende ide med en padelbane. Mener dog ikke, at 
Klubbens   bestyrelse vil kunne påtage sig opgaven.  
  
  Ulla: Kan ikke selv påtage sig opgaven med at være tovholder for en padelbane.  
  
  Vivi: Bakker op om fondskontor ideen.  
  
  Kurt: Medlemmer som er interesseret i en padelbane er velkomne til at arbejde  
videre med   projektet.  
  
  Lise: En padelbane kan evt. tiltrække nye sportsdeltagere.  
  
  Alice: Der kan gives meget hjælp i kommunen. LAK Annemette i kommunen hjælper gerne.  
  
  Georg: Der er flere personer i Bisserup, der har gode erfaringer med at søge fondsmidler.  
  
  Poul Erik: Undersøger pris for en pickleball bane.  
  
  Alice: Der er stor velvillighed overfor Ullas forslag. Bestyrelsen vil gerne bakke op. 
Evt.   kunne man give 10.000 kr. fra budgettet. Det skal undersøges nærmere, hvorvidt der 
skal   etableres padel- eller pickleball bane.  
  
  Mogens: Vil gerne undersøge vilkår og pris for en padelbane nærmere. Mener, at 
prisen er   på 0,5 mio kr. i alt.  
  
  Alice: Der behøver ikke at gå et helt år før der meldes tilbage og evt. arbejdes videre 
med   mulighederne.  
    
6. Fastsættelse af kontingent  

 Foreslås uændret.  
  400 kr. for enkelt og 700 kr. for familiemedlemsskab.  
  Forslaget blev vedtaget.  
  
7. Valg af 2 medlemmer til bestyrelsen 

og revisorer.  
  Kurt Hejlesen, blev genvalgt.  
  Lone Malmskov, blev genvalgt.  
   Revisor Lykke Jensen, blev genvalgt.  
  Poul Erik blev valgt som 2. revisor.  
  
8. Valg af suppleant til bestyrelsen  

 Jacob Borello, blev genvalgt.  
  



9. Valg af revisorsuppleant  
 Freddy Bach blev valgt.  

  
10. Eventuelt  
  

Erik: Som ældre kan man godt spille Petanque. Glæder sig til at se mange på banen.  
  

Kurt: Takker Alice for ledelse af mødet.Tak til referenten.  
Hermed afsluttedes mødet.  

  
  


